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VERKSAMHETSBERÄTTELSE  2018  

 

Styrelsen för SPF Seniorerna Lerbäck avger följande verksamhetsberättelse för tiden  

1 jan - 31 dec 2018.  

 

 

Styrelsen har haft följande sammansättning från årsmötet 2018 

 

Ordförande  Harry Herrgård  

Vice ordförande  Solweig Clefjord 

Kassör Gulli Bergvall  

Sekreterare och medlemsregisteransvarig Inger Francis 

Ledamot Owe Edetun 

Ledamot  Tord SandgrBerit Olsson 

 

Revisorer Inga-Britt Renstrand och Jan-Olof Wetterskog, ordinarie 

 Sven-Enar Pehrson och Inga-Lill Nilsson, ersättare. 

 

KPR  Solweig Clefjord och Anita Karlsson, ordinarie. 

 Ingalill Erickson, ersättare. 

 

Ombud till Lerbäcksmarkens årsmöte Gullmar Nilsson, Bo Björnberg, Raine Norström 

 och Harry Herrgård, ordinarie och 

 Lars-Göran Bergvall, ersättare. 

Verksamhetsansvariga 

Kultur och utbildning Inge Karlsson, sammankallande 

 Lars-Göran Bergvall och Eva-Lotta Ek Örås,  

 

Ombud till Studieförbundet Vuxen-      Gulli Bergvall och Lars-Göran Bergvall 

skolans årsstämma 

  

Kontaktperson för Väntjänsten Sonja Cederlöf, sammankallande 

 Lennart  Andersson, Sigvard Andersson och Kristina 

 Nyberg  

 

Sånggruppen Ingegärd Johansson sammankallande 

  Sven-Enar Pehrson 

  

 

Boulekommitté och friskvård Wiola Norström, sammankallande 
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 Gun Alfredsson, Ulla Bergkvist, Inge Karlsson,  

 Margareta Hökerberg, Inga-Lisa Nilsson och Raine 

 Norström 

 

Hörselombud Gunnar Wallstedt,  sammankallande  

  Gujje Nykvist 

  

Lotterier Tommy Sedell, sammankallande 

 Christina Edetun och Ann-Marie Jansson   

  

Resor Owe Edetun sammankallande 

 Lennart Andersson och Inga-Lill Sedell 

 

Trafikombud Lars Nilsson sammankallande 

 Kjell Karlsson 

 

Lerbäcksmarkens parkering Gullmar Nilsson och Bo Björnberg, ordinarie 

 Lars-Göran Bergvall, ersättare   

 

Valberedning   Anita Karlsson, sammankallande 

 Sonja Cederlöf och Rolf Karlsson 

 

 

Årsmötet hölls i Tallbackskyrkan den 22 februari i närvaro av 50  medlemmar. 

Mötet inleddes med parentation och ljuständning för de medlemmar, som avlidit sedan förra 

årsmötet.  

Ordförande för årsmötet var Rolf Carlsson och sekreterare Inger Francis.  Därefter bjöd föreningen 

på kaffe och semlor.  

Medlemsantalet var 163 vid årets början och 160 vid årets slut, alltså en minskning med tre med-

lemmar.  

Ekonomin framgår av bokslut.  

Styrelsen  har sammanträtt åtta gånger under året.  

 

Övriga möten och arrangemang  

Föreningen har haft elva medlemsmöten med olika aktiviteter bl.a  föredragshållare, friskvårdsdag, 

tipspromenader och restaurangbesök. Mötena har varit välbesökta med genomgående cirka 50 

personer. Tillsammans med kommunen och PRO i Åsbro genomförde vi i oktober Seniorfestival i  i 

Tallbackskyrkan i Åsbro. Ett uppskattat besök på Seniordagen var att Hörselfrämjandet kom och vi 

fick pröva hörseln, Håkan Isaksson som underhållare,  och en  inte alltför svår tipspromenad blev 

uppskattat, liksom kaffe med tillhörande gott kaffebröd.  Årets julbord avnjöts på Hotell Norra 

Vättern i Askersund. 
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Resor/studiebesök 

Under hösten adventskonsert i Blå Hallen och julbord på Cinderella, Viking line.   

 

Valet 2018  

Inför valet 2018 bedrev SPF såväl centralt som regionalt och lokalt ett omfattande arbete som 

sammanfattningsvis syftade till att vi i Sverige ska kunna leva ett tryggt liv som senior. De tre 

huvudfrågorna var  

kravet på en trygg ekonomi, tryggt boende och trygg vård och omsorg. Inom kommunen hade vi ett 

samarbete inför valet med SPF i Askersund och inledningsvis också med PRO-föreningarna i 

kommunen.  

Samarbetet med PRO visade sig senare svårt att genomföra, men gemensamt med SPF i Askersund 

kunde vi utarbeta ett frågeformulär till de politiska partierna i kommunen. Vi hade då bland annat 

som 

underlag några av de frågor och synpunkter som framkom vid det grupparbete som vi i SPF 

Lerbäck genomförde vid ett möte i Närkesberg. Vi fick genomgående god respons på vårt 

frågeformulär från den absoluta majoriteten av partier i kommunen och vi planerar att följa upp det 

arbetet under 2019.  

 

Övrigt 

Friskvård i form av boule, gymnastik, och ”Passion hela livet”-cirklar  har bedrivits i Skyllberg och 

Åsbro. Beslöts att Harry, Gulli, Tord och Solweig representerar i Distrikts årsstämman. 

 

Slutord 

Styrelsen vill till slut framföra ett varmt tack till alla de medlemmar som aktivt stött oss i vårt 

arbete. Särskilt vill vi tacka de medlemmar som aktivt företrätt föreningen såväl internt som externt. 

Exempelvis har de som deltog i arbetet runt Lerbäcksmarken i hög grad bidragit till att föreningens 

ekonomi är fortsatt god genom det bidrag som arbetet inbringade. Bland annat det gör att styrelsen 

kan föreslå oförändrad medlemsavgift även för år 2020. Även många andra har genom olika 

uppdrag i föreningen förtjänstfullt stöttat verksamheten.  

Slutligen ett varmt tack till Tallbackskyrkan med personal som beredvilligt ställer upp på våra 

styrelse- och medlemsmöten.  
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Lerbäck den 31 december 2018  

 

 

  ….........................................           …........................................          ….........…...................   

         Harry Herrgård                 Inger Francis             Solweig Clefjord    

 

 

 

 .............................................            ............................................    ….................................          

         Gulli Bergvall        Owe Edetun     Tord Sandgren 

 

 

 …....................................                  

                Berit Olsson                       

 

 

 

 

 

  

 


